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UITNODIGING ALV 2016 
 

Het YVG-bestuur nodigt alle YVG-leden uit om de  
Algemene Ledenvergadering bij te wonen op  

 

dinsdag 6 september 2016 
 

in het Sportcentrum Kardinge, te Groningen 
 

!!!! Voorafgaand aan de vergadering van 19.30 tot 20.00 uur de behandeling van 

het financieel jaarverslag 2015/2016 en de begroting 2016/2017 in detail. 

 
De ALV vergadering start om 20.00 uur 
 

AGENDA 

 
  1. Opening 
 
  2. Uitreiking YVG-schildjes vanwege 1e plaats NK, EK of WK 
 
  3. Vaststelling en goedkeuring notulen ALV d.d. 15 september 2015 (zie pagina 5) 
 
  4. Ingekomen stukken en mededelingen 
 
  5. Jaarverslagen (zie elders in deze uitnodiging) van: 

• Secretaris (pag. 9) 
• Ledenadministratie (pag. 10) 
• Activiteitencommissie (pag. 11) 
• Afdeling Schaatsen (pag. 13 ) 
• Afdeling Inline-skaten (pag. 15) 
• Afdeling Communicatie (pag. 17) 

 
  6. Goedkeuring financieel jaarverslag (wordt uitgedeeld) en korte toelichting.  
 
  7. Behandeling (globaal) van het financieel jaarverslag 2015/2016 en van de begro-

ting 2016/2017 
 
  8. Bestuursverkiezing 
 
 

● DB-bestuurslid; penningmeester 
Aftredend: Ids Kllijnsma   Herkiesbaar 
 

● Algemeen bestuurslid; afd. Inline-Skaten 
Aftredend: Sjoukje Dijkstra  Niet herkiesbaar 

 

● Algemeen bestuurslid; afd. Communicatie 
Aftredend: Wim van Hardeveld  Niet herkiesbaar 
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●  Benoeming als DB-bestuurslid; secretaris 
 Wieger de Jong 

 
Verkiesbaar 
 

De Algemeen-bestuursleden voor afdelingen Inline-Skaten en Communicatie zijn 
vacant.  
 

Op dit moment heeft het bestuur nog geen kandidaten gevonden, daar wordt aan 
gewerkt en we vragen de vergadering om gevonden kandidaten als interim te be-
noemen. De aftredende blijven voorlopig op de achtergrond actief. 
 
Tot aanvang van de ALV kunnen, ondersteund door tenminste 10 leden, kandida-
ten worden gesteld voor de twee functies:  
te weten: AB-lid voor de afdeling InlineSkaten en AB-lid voor de afdeling Communi-
catie. 

 
9. W.v.t.t.k. / Rondvraag 
 
10. Sluiting van het officiële gedeelte van de ALV 
 
11. “Pitchen” van de workshops (je kunt na de pitch 2 van de 3 workshops kiezen) 
 
12. Van 20.45 tot 21.00 uur korte pauze 
 
13. Workshops (2x een sessie van ca. 20 minuten) 
● Henk Jan Dolsma over voeding en sporten (slim trainen - slim eten)  
● Arjen v.d. Veen over het trainer zijn in China - en wat wij ervan leren 
● Klaas Hoomans en Erik Julsing over hun “Tour for life” en hun voorbereiding 

 
14. Dan is er tijd om na te praten onder het genot van een hapje en een drankje. 
 
Toelichting: 
 

Ad 7 We hebben signalen gekregen dat sommige leden graag wat meer in detail de 
financiën willen zien en van anderen juist dat zij meer gaan voor een globaal 
overzicht. Vandaar dat het bestuur met de penningmeesters en de accountant 
voorafgaand aan de vergadering  om 19.30 u aanwezig is om in detail de cij-
fers te bespreken. 

 
Ad 13 We zijn een vereniging van sporters en hopen de leden met de workshops nut-

tige informatie te bieden waar iedereen bij het sporten wat aan heeft. Het zijn 
kleinschalige bijeenkomsten we delen ons twee keer in drieën, je zit dicht op 
de informatiebronnen. 
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CONCEPT NOTULEN ALGEMENE LEDENVERGADERING 
VAN IJSVERENIGING GRONINGEN (YVG), 
gehouden op 15 september 2015 in het Sportcentrum Kardinge te Groningen 

Aanwezige bestuursleden: Frans Siero, Ids Klijnsma, Klaas Hoomans (notulen), Wim 
van Hardeveld, Sjoukje Dijkstra, Klaas Karst 
 

Met kennisgeving afwezig: Hilda Wartena 
 
1. Opening 
 

Voorzitter Frans Siero opende de vergadering om 19.30u in Kardinge en verwelkomde 
alle aanwezigen waaronder de ereleden Jan Uitham, Henk Pater en Bennie Kluiter. 
Aanwezig waren 31 personen (exclusief het bestuur). 
 
2. Uitreiking YVG schildjes vanwege 1e plaats NK, EK of WK 
 

De herinneringsschildjes werden uitgereikt vanwege de behaalde prestaties en als blijk 
van waardering voor de prestatie vanuit de vereniging. De schildjes werden uitgereikt 
aan: 

Harrie Doesburg 
Hariette Keuning-Knol 
Arjan Elferink 
Peter Bambergen 

 
3. Vaststelling en goedkeuring notulen ALV 16 september 2014 
 

Op de notulen van deze vergadering waren geen op- of aanmerkingen, zodat zij wer-
den goedgekeurd, met dank aan de notulist Klaas Hoomans. 
 
Frans Siero vermeldde daarnaast dat de statuten die destijds zijn vastgesteld, inmid-
dels ook zijn goedgekeurd door de KNSB en notarieel bekrachtigd zijn. 
 
4. Ingekomen stukken en mededelingen 

 

Een afzegging voor deze vergadering was ontvangen van: Christel Witmer, Sjoerd 
Fransbergen, Karin Fockens, Ronald Bijkerk, Bauke Koning, Hilda Wartena, Taeke 
Plas en Gieneke Lucas. 
Er waren verder geen stukken ingekomen. 
 
5. Jaarverslagen 
 

Alle jaarverslagen waren opgenomen in de Coach: Jaargang 40, no. 2; d.d. 25-8-2015 
 

● Jaarverslag secretaris 
Er waren geen vragen over en opmerkingen op het verslag. 
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● Jaarverslag ledenadministratie 

Er waren verder geen vragen over en opmerkingen op het verslag. 
 

Naar aanleiding van het verslag merkte Henk Pater op dat de daling van de 
jeugd en de stijging van het aantal niet-schaatsende leden aandacht behoeft. 
Marga lichtte toe dat het verloop deels te maken heeft met mensen die voor de 
zekerheid maar afmelden om niet voor het hele seizoen de kosten te moeten 
dragen. Een aantal daarvan meldt zich voor het seizoen weer aan. 

 

Jellien Langhout gaf aan dat een deel van de uitstroom ook te maken heeft met  
I-skate. Zij bieden trainingen aan overdag en faciliteren maximaal. 
 

De vergadering benadrukte om toch jeugdleden te werven. Bijvoorbeeld via le-
den die er al zijn of doormiddel van clinics op scholen (voorstel Arjan Elferink). 

 
● Jaarverslag Activiteitencommissie 

Er waren geen vragen over en opmerkingen op het verslag. 

 
● Jaarverslag afdeling Schaatsen 

Klaas Karst, voorzitter van de afdeling Schaatsen, gaf een toelichting op het ver-
slag en een vooruitblik op het komende verenigingsjaar met onder meer de wijzi-
gingen in het licentiebeleid, de aanmelding voor wedstrijden. Hij dankte daar-
naast de juryleden voor hun inzet als vrijwilliger. Er waren geen opmerkingen op 
het verslag. 

 
● Jaarverslag wedstrijdcommissie 

Er waren geen vragen over en opmerkingen op het verslag. 
 
● Jaarverslag jeugdcommissie 

Er waren geen vragen over en opmerkingen op het verslag. 
 
● Jaarverslag afdeling Inline-skaten 

Sjoukje Dijkstra, voorzitter van de afdeling inline-skaten, gaf een toelichting op 
het jaarverslag en een vooruitblik op het komende verenigingsjaar. Daarin kwam 
onder meer aan de orde: de zoektocht naar een nieuwe locatie, de ontwikkelin-
gen op het gebied van training van de wedstrijdgroep (jeugd) en de bestuurlijke 
veranderingen die eraan komen. Er waren geen verder vragen over en opmer-
kingen op het verslag. 

 
● Jaarverslag afdeling Communicatie 

Wim van Hardeveld, voorzitter van de afdeling communicatie, gaf een toelich-
ting. Hij gaf daarbij aan dat er gezocht zal worden naar de stroomlijn tussen een 
gedrukte versie van de Coach en de online versie daarvan. Er waren geen vra-
gen over en opmerkingen op het verslag. 

 
Alle verslagen werden akkoord bevonden. 
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6. Financieel jaarverslag 2014/2015 
 

Penningmeester Ids Klijnsma gaf een toelichting op het tijdens de vergadering uitge-
deelde overzicht met baten en lasten van seizoen 2014/2015. Voor de presentatie 
van de cijfers had hij een powerpoint presentatie gemaakt. We hadden een positief 
saldo van € 7.492. Aan de vergadering werd gevraagd om voorstellen waar het batig 
saldo geïnvesteerd kan worden. De volgende voorstellen werden geopperd: 

● Kleding van trainers 
● Kleding van leden (met name jeugd) 
● Vrijwilligersbeleid 
● Opleiden juryleden 
● Kilometervergoeding voor juryleden 

 

Frans Siero gaf aan dat het bestuur terugkoppeling zal geven over de besteding van 
het batig saldo. 
 

De penningmeester werd bedankt voor het opstellen van het verslag en voor de pre-
sentatie ervan. 
 
7. Verslag van de kascommissie 
 

Deze commissie bestond dit jaar uit Harrie Doesburg, Jos Beukeboom en Olaf Mol. 
Zij hebben echter geen kascontrole uitgevoerd wegens tijdgebrek om de stukken 
rond te krijgen door het bestuur en een accountant. De accountantscontrole werd in 
2014 tijdens de ALV geopperd en dat is dan ook uitgevoerd dit jaar. 
 

Aan de vergadering werd gevraagd of zij de voorkeur hebben om jaarlijks een kas-
controle uit te voeren of minder vaak (afgewisseld met controle door een kascommis-
sie). 
 

● 3 leden stemmen voor een kascontrole door de kascommissie 
● 28 leden stemmen voor een jaarlijkse kascontrole door een accountant 
 

De vergadering verleende het bestuur op basis van de door de accountant uitgevoer-
de kascontrole decharge. 
 

De heer Huisman gaf een kritische noot aan de kascontrole. Dit omdat de accountant 
zijn bevindingen alleen doet op door het bestuur aangeleverde documenten. Het be-
stuur geeft aan hierover met de accountant over in gesprek te gaan en dit terug te 
koppelen. 
 
 Korte pauze 
 

In de pauze werd Frank Hoekstra benoemd als trainer van het jaar. Sjoukje Dijkstra 
had de eer hem te mogen toespreken over zijn inzet en enthousiasme en de motiva-
tie die hij weet te krijgen bij zijn pupillen. 
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8. Behandeling begroting seizoen 2015/2016 
 

Penningmeester Ids Klijnsma gaf een toelichting op de begroting 2015/2016, waaron-
der: 
● In 2014 werd de vraag gesteld of het vermogen van YVG niet beter kon worden 

geplaatst op een deposito met een hogere rente. Het bestuur heeft hiernaar ge-
zocht, maar de deposito’s met hogere rentes zijn voor particulieren en niet voor 
bedrijven of verenigingen. 
 

● Naar aanleiding van een vraag over oninbare facturen werd toegelicht dat dit 
contributie van leden betreft. In 2014-2015 zijn leden geroyeerd vanwege beta-
lingsachterstanden van groter dan 1 jaar. Dit na herhaaldelijke communicatie 
hierover (achtereenvolgens herinneringsfactuur, brief, aangetekende brief) 
 

● Het lidmaatschapsgeld blijft hetzelfde.  
 
Er waren geen vragen. 
 
9. Benoeming kascommissie 
 

Leden van de kascommissie worden verkozen voor de duur van 2 jaar en treden vol-
gens een opgesteld rooster af. Zij zijn aansluitend slechts 1x herkiesbaar. Men mag 
geen deel uitmaken van het bestuur of zitting hebben in een commissie. Onder 
“commissie” wordt vanaf 2009 verstaan: lid van het bestuur van de afdeling Schaatsen, 
de afdeling Inline-skaten en/of de afdeling Communicatie. 
De zittende kascommissieleden waren: Harrie Doesburg, Jos Beukeboom en Olaf Mol. 
Komend jaar zal de kascommissie bestaan uit Olaf Mol (2e termijn/1e jaar), Rob Bakels 
(1e termijn/2e jaar) en Frans Siero (1e termijn/1e jaar). 
 
10. Bestuursverkiezing 
 

● Aftredend en herkiesbaar: 
Algemeen bestuurslid (afd. communicatie): Wim van Hardeveld 

 
● Aftredend en niet herkiesbaar: 
 Voorzitter:     Frans Siero 
 Secretaris:     Klaas Hoomans 
 Algemeen bestuurslid (afd. schaatsen):  Klaas Karst 
 
● Verkozen:      

Voorzitter:     Jacob Hartog 
Algemeen bestuurslid (afd. schaatsen):  Erik Julsing 
Algemeen bestuurslid (afd. communicatie): Wim van Hardeveld 
Secretaris:     Vacant 
 

Het bestuur vroeg de vergadering of er bezwaar is tegen het aanstellen van een secre-
taris (a.i.) gedurende het vereningsjaar. Hiertegen was geen bezwaar. 
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JAARVERSLAG VAN DE SECRETARIS 2015-2016 
Het Algemeen Bestuur heeft dit jaar bestaan uit het Dagelijks Bestuur (voorzitter, se-
cretaris en 2 penningmeesters). Waarbij de secretaris in de persoon van Wieger de 
Jong in oktober  is toegetreden. Aangevuld met vertegenwoordigers van de afdeling 
Schaatsen, Inline-Skaten en Communicatie. De vergaderingen vonden maandelijks 
plaats. 
 
Het functioneren van 2 penningmeesters in de afgesproken taakverdeling: een pen-
ningmeester regelt de uitgaven en de ander de inkomsten, willen we voor het komend 
seizoen continueren. 
 
Het bestuur is van mening dat bij een grote vereniging een vertrouwenspersoon is ver-
eist. Titia Blankestijn is bereid gevonden deze functie op zich te nemen. 
Voor serieuze klachten die niet door de betrokkenen onderling kunnen worden opge-
lost is er een klachtenprocedure opgesteld waarin is vastgelegd wie er binnen het be-
stuur, als niet direct betrokkene, de geuite klacht behandelt. De secretaris legt de 
klacht vast. 
 
Twee studenten van de Hanzehogeschool hebben binnen de vereniging onderzoek 
gedaan naar de uit het bestuur en de ALV gestelde vraag hoe kunnen we het aantrek-
kelijk maken voor de jeugd lid te worden van YVG. Uit hun onderzoek kwamen aanbe-

Frans Siero draagt het voorzitterschap over een Jacob Hartog. Hij heeft een plezierige 
tijd gehad bij YVG. Hij herinnert aan een hoogtepunt tijdens zijn voorzitterschap:  
het jubileum op 10-11-12 (150 jarig bestaan).  
 
Frans Siero bedankt Klaas Karst en Klaas Hoomans, de scheidende bestuursleden. 
 
11. W.v.v.t.k./ Rondvraag 

 

● Bennie Kluiter: Vroeg aandacht voor zijn boek: WAK IEN DAK, waarvoor hij 
een aanbieding doet. 

 

● Margot Brettschneider: Vroeg of er bij een volgende ALV gebruik gemaakt 
kan worden van een geluidsinstallatie met microfoon, vanwege de verstaan-
baarheid in een grote zaal. 

 

● Erik Julsing: Gaf aan dat hij eerst ondersteund zal worden door Klaas Karst, 
vanwege de beperkte inspanning die hij aankan door een fietsongeluk in juli. 

 

● Jacob Hartog: Gaf een dankwoord aan Frans en roept de leden op om steun 
bij het besturen en het zorgen dat YVG een bruisende vereniging blijft. 

 
De vergadering wordt door Jacob Hartog gesloten om 21.40 uur. 

UIT HET ALGEMEEN BESTUUR 
bestuur@yvg.nl � 
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JAARVERSLAG LEDENADMINISTRATIE 2015-2016 

VAN DE PENNINGMEESTER 
penningmeester@yvg.nl 

 

VERSLAG PENINGMEESTER 
 
Voorafgaande aan de Algemene Ledenvergadering wordt in een andere zaal in Kardin-
ge een nadere uitleg gegeven over de financiële situatie van YVG. Het financiële jaar-
verslag 2015/2016 en de begroting 2016/2017 worden in detail behandeld. Aanwezig 
zullen zijn de beide penningmeesters en de accountant.  
Aanvang 19.30 uur. 
 
 
Het financiële verslag en de begroting zullen in de ALV vergadering kort worden be-
sproken en ter goedkeuring worden voor gelegd aan de vergadring. 

Bij de start van het seizoen 2015 – 2016 hadden we 919 leden. 
98 nieuwe leden hebben zich in het seizoen 2015-2016 ingeschreven. En daarnaast 
hebben 118 leden hun lidmaatschap opgezegd. 
Er zijn veel wisselingen van lid worden en lidmaatschap beëindigen en wijzigen van 
trainingsactiviteiten. 
Voor het eind van het seizoen is een Nieuwsbrief verstuurd voor attendering op het 
tijdig beëindigen van het lidmaatschap als men dat wil. Daarop hebben veel leden hun 
lidmaatschap opgezegd. Dit vaak ook uit voorzorg en worden ze misschien weer lid als 
de winter weer begint. Het valt ook op dat veel mensen nu hun lidmaatschap opzeggen 

LEDENADMINISTRATIE 
ledenadministratie@yvg.nl � 

velingen voort voor het  aanvragen van subsidie voor jeugdleden, organiseren van cli-
nics, stimulering van (buurt)activiteiten. Het bestuur is van zins bij de start van het sei-
zoen publicitair aandacht aan de jeugd te schenken. 
 
Om de veiligheid op de baan te vergroten is er een actie gevoerd onder de trainers en 
vervolgens ook onder de leden om via onze sponsor AV-sport een schaatshelm aan te 
schaffen. Deze acties worden door de club gesponsord. 
 
Afgelopen jaar is er een zeer geslaagde vrijwilligersdag georganiseerd. Ook dit jaar zal 
die weer door het bestuur worden georganiseerd. 
 
In een grotendeels nieuwe samenstelling heeft het bestuur goed kunnen functioneren. 
We blijven actief zoeken naar vrijwilligers en willen een oproep doen aan de leden om 
zich voor vrijwilligerswerk op te geven. Er is genoeg te doen. 
 

Namens het bestuur van YVG, Wieger de Jong (secretaris) 
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ACTIVITEITENCOMMISSIE  

activiteitencommissie@yvg.nl �   

JAARVERSLAG ACTIVITEITENCOMMISSIE 2015-2016 

Wim van Hardeveld 
Marja Meijers 
Anko Wieringa 

Frans Kroese 
Gretha de Roo 

De Activiteitencommissie is dit seizoen van samenstelling veranderd. Christel Witmer 
en Gineke Lucas hebben de commissie verlaten. Marja Meijers, Gretha de Roo en 
Anko Wieringa zijn toegetreden. 
 
De Activiteitencommissie heeft het afgelopen seizoen voor de leden van YVG een aan-
tal leuke activiteiten georganiseerd. Ook heeft zij haar ondersteuning gegeven bij club-
evenementen. 
 
● Traditiegetrouw was de eerste activiteit in het nieuwe seizoen de YVG-loop/-run. De 

Seizoen 06-07 07-08 08-09 09-10 10-11 11-12 12-13 13-14 14-15 15-16 

Master/Senior/ 
Neo  137 128 164 165 168 180 181 183 180 154 

Jeugd t/m Junior A  210 198 149 158 150 168 166 161 146 130 

Recreanten  462 491 474 431 428 438 524 564 574 526 

Gezinsleden    34 69 79 90 107 110 106 101 

Inline-skaten  (niet 
schaatsend)    29 25 19 33 26 25 25 26 

Niet schaatsend 
/niet inlineskatend  47 41 28 77 68 68 88 52 92 77 

Totaal 856 858 878 920 912 977 1092 1095 1123 1014 

82 Leden deden in de zomer aan de droogtraining mee en 23 aan de fietstraining.  
11 Hiervan deden zowel droogtraining als fietstraining. 
 
Inline-skaten leden 

Seizoen 05-06 06-07 07-08 08-09 09-10 10-11 11-12 12-13 13-14 14-15 15-16 

Totaal 132 126 126 158 148 148 151 134 140 123 110 

omdat ze al lang niet meer schaatsen. 
Over de hele linie zie je wat lagere aantallen. 
 
De verdeling over de verschillende afdelingen op 30-4-2015: 

Van de 110 leden die aan inline-skaten doen, deden ook 8 leden daarnaast mee met 
de droogtraining en 1 daarvan zelfs ook nog met de fietstraining. 
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loop en de run vonden op woensdag 17 juni 2015 plaats, zoals gebruikelijk in het 
Stadspark. Voor de run was er een parkoers uitgezet van 10 km. 

 
● Op donderdag 10 september 2015 werd er een slijpcursus georganiseerd. Willy 

Langeland gaf zijn deskundige adviezen en instructie over het slijpen van schaat-
sen. Vervolgens konden de aanwezigen zelf aan de slag.  

 
● Zondag 1 november 2015 werd een bochtenclinic georganiseerd. Onder leiding van 

Jellien Langhout, Paula Sturm en Perter Bijlholt werd voor verschillende niveaug-
roepen geschaafd aan het schaatsen in de bocht.  

 
● Zondag 8 november 2015 werd met veel enthousiasme door Cor Faber een lezing 

gehouden over schaatsen op natuurijs in Zweden. Ondersteund met foto’s en film-
pjes werd verteld wat er nodig is om een meerdaagse tocht te kunnen schaatsen op 
natuurijs. Na afloop van de lezing schaatste Cor, tijdens het YVG-uur,  rond met zijn 
uitrusting en de speciale schaatsen die gebruikt worden voor deze tochten. 

 
● Dit schaatsseizoen waren wij bij twee Interclubwedstrijden, evenals op de OYMK,  

aanwezig  met drinken, fruit en snoep. 
 
● Ook waren er dit seizoen twee schaatstoertochten; de Nieuwjaarstoertocht op zon-

dag 3 januari 2016 en op 13 maart 2016 werd de tweede YVG-toertocht. Na afloop 
was een gezellige bijeenkomst met drinken en een plak koek. 

 
● De afsluiting van het seizoen was het Clubkampioenschap op zaterdag 19 maart 

2016. Zowel tijdens het middag- als avondprogramma werd er gezorgd voor drin-
ken, snoep en fruit. Het fruit werd dit jaar wederom gesponsord door de biologisch 
groente- en fruithandel van Hein Linker. 

 
● Het laatste YVG uur werd op traditionele en gezellige wijze afgesloten met koek en 

zopie. 
 
Onze activiteiten hadden niet kunnen plaatsvinden zonder hulp van zeer veel vrijwilli-
gers, met name de EHBO-ers,  de parcours uitzetter voor de YVG -loop, de voorrijders, 
rondentellers en de speaker tijdens de toertochten. En natuurlijk ook de hulp die we 
spontaan krijgen bij het sjouwen van alle dozen, kratten, beachflags en tafels. Namens 
alle YVG-ers hartelijk dank aan hen allen. 



13 

 

AFDELING SCHAATSEN 
afdeling_schaatsen@yvg.nl  

Voorzitter: 
Secretaris: 
Wedstrijdcommissie: 
Interclub: 
Vertegenwoordiger v/d wedstrijdrijders: 
Trainingszaken: 
Trainingscoördinator Wedstrijdrijders: 
Trainingscoördinator Recreanten: 

Erik Julsing 
Alma Wasser 
Vacant 
Alma Wasser 
Vacant 
Erik Julsing 
Vacant 
Jan Kemkers 

e-mail: eizejulsing@gmail.com 
e-mail: alma.yvg@gmail.com 
 
e-mail: interclub@yvg.nl 
 
e-mail: trainingen@yvg.nl 
 
e-mail: jankemkers@hetnet.nl 

JAARVERSLAG WEDSTRIJDGROEPEN. 
LANGEBAAN (JEUGD, JUNIOREN, SENIOREN) EN MARATHON. 

Ook bij de wedstrijdgroepen is het dit seizoen weer gelukt om voor elke groep een trai-
ner te krijgen. Het wordt wel steeds lastiger trainers te vinden die 2 keer per week trai-
ning willen geven en ook was dit seizoen lastig om elke langebaanwedstrijd 2 trainers 
op het ijs te krijgen. 
Daarnaast zijn over de gehele linie alle wedstrijdgroepen geslonken. In de marathon 
groepen was hier in mindere mate sprake van dan bij de langebaangroepen. 
 
De aanwas van jeugdleden is ietwat gestagneerd waardoor de jeugdgroepen minder 
groot zijn dan gebruikelijk. Door niveauverschil is het lastig om hier samen te voegen. 
Er zijn reeds gesprekken gevoerd en plannen gemaakt om kinderen te enthousiasme-
ren voor de schaatssport. 
 
Bij de junioren en senioren stromen weinig jeugdleden door  vanwege wisselende oor-
zaken. Verder is ook niet meer vanzelfsprekend dat YVG junioren doorstromen naar de 
senioren. Het is al jaren een feit dat veel 16 jarigen op deze leeftijd andere keuzes ma-
ken dan te blijven schaatsen. De afgelopen jaren zijn relatief veel junioren actief geble-
ven in de schaatssport alleen worden vaak keuze gemaakt voor andere vereniging. De 
laatste jaren zijn junioren vertrokken naar Tjas en er zijn senioren vertrokken naar De 
Stayer. Dit heeft er voor gezorgd dat er sprake is van 'bloedarmoede' in de senioren-
groepen. Waardoor weinig YVG'ers aan de start komen bij de klassewedstrijden. Voor 
aankomend seizoen worden er veranderingen doorgevoerd om de wedstrijdgroepen 
aantrekkelijker te maken voor de wedstrijd schaatsers . 
 
Afgelopen seizoen is het trainingsweekend niet doorgegaan vanwege te weinig belang-
stelling, aankomend seizoen wordt getracht om het voornemen van het trainingsweek-
end eerder kenbaar te maken,  
 
Zoals eerder gemeld gaat het in de marathon groepen relatief goed. Een punt van aan-
dacht is de verschillen in trainingsdoelen binnen de verschillende groepen.  
 
Bovenstaande klinkt wellicht wat negatief, maar zo is dit niet bedoeld. Toch vind ik het 
belangrijk om problemen te benoemen en hier uiteindelijk iets mee te doen. De afd. 
schaatsen komt maandelijks bijeen om YVG  aantrekkelijk te houden of juist te maken 
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in samenwerking met alle trainerscoördinatoren en trainers. Het seizoen 2016/ 2017 
heeft voldoende uitdagingen om er ook volgend seizoen weer vol tegenaan te gaan.  
 

Voorzitter afd. Schaatsen, Erik Julsing 

JAARVERSLAG SCHAATSGROEPEN RECREANTEN  

Ook in dit seizoen verzorgen onze schaatstrainers  de lessen voor 29 recreantengroe-
pen. Het lukt  elk jaar om nog net voldoende trainers op het ijs te krijgen en alle groe-
pen goed te bedienen.  Daarbij moeten we wel bedenken dat YVG terug kan vallen op 
een groep trainers, waarvan er verschillende  al ruim  65 jaar zijn. Enkelen zijn zelfs 
boven de 70, maar ze staan nog steeds op het ijs en hebben -heel belangrijk- tevreden 
groepen. 
 

Voor Anjo Hofman zijn de druiven zuur. Hij moet afhaken wegens een rugblessure. 
Een man met veel kennis van zaken en een lange historie valt weg voor YVG. Het hi-
aat wordt in eerste instantie ingevuld door Erik Julsing. Aan het eind van het seizoen 
door een groep wisselende trainers. Peter Bijlholt kan dit seizoen niet  altijd aanwezig 
zijn. We hopen dat het komend jaar wel lukt. Chris Grevengoed keert terug als vaste 
trainer. 
 

Het regelen van invallers is meestal geen probleem. De meeste trainers zijn positief 
ingesteld en nemen hun verantwoordelijkheid, maar er zijn weinig trainers over. 
De bezetting van de groepen verandert in lichte mate Voor de avondgroepen zijn iets 
minder aanmeldingen, hoewel de donderdagavondgroep wel groot is. De groepen op 
dinsdag- en donderdagmorgen groeien licht. Steeds meer gepensioneerden blijven of 
komen juist schaatsen op die tijden. Ook hier zijn nog net voldoende trainers te vinden 
om deze groepen te bemannen. 
De aanwas van trainers voor deze categorie baart wel zorgen. Op kantooruren zijn er 
maar weinig beschikbaar. 
Gelukkig verlopen de meeste trainingen zonder incidenten, maar soms gebeuren er 
wel vervelende dingen op het ijs. 
Op een vrijdagmiddag kwam een van onze senioren ten val door toedoen van een 
kind. Hij breekt zijn heup en het herstel gaat langzaam door complicaties. De gevallen 
rijder stelt dat hij valt doordat er veel onervaren kinderen op het ijs zijn. Één ervan 
brengt hem in de problemen, waardoor hij valt. In dit geval ging het om een jeugdig lid 
van YVG. 
Deze gevaarlijke situaties maken we vaker mee. Er zijn momenten waarop [te]veel  
jeugd op de baan is die nog bijna alles moet leren. Vooral met beginnersgroepen van 
Kardinge ontstaan er soms gevaarlijke situaties. Het gevaar van veel onervaren rijders 
op de baan op een moment waar ook veel senioren schaatsen is al eens ter sprake 
gebracht bij Kardinge. Het heeft nog  geen tastbare resultaten opgeleverd. Hopelijk 
levert overleg dit seizoen wel wat tastbaars op. 
Voor komend seizoen verwacht ik een vergelijkbaar beeld als de afgelopen periode. 
Door de flexibele en meewerkende  houding  van de meeste trainers, zullen leden ook 
in 2016-2017 kunnen schaatsen onder deskundige leiding. 
 

Trainerscoördinator recreanten, Jan Kemkers. 
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AFDELING INLINE-SKATEN 
afdeling_inline-skaten@yvg.nl 

 

 

Verslag Inline-skaten seizoen 2016  

Bestuur 
De samenstelling van het bestuur van de afdeling Inline-skaten: Sjoukje Dijkstra 
(voorzitter), Joost van Melle (secretaris), Mariet Bakker (trainerszaken), Helen Goude-
mond en Wim van Hardeveld (sponsoring & contact met Kaakheem & algemene za-
ken). 
 

Het gehele bestuur neemt op de ALV in september afscheid: 
De voorzitter heeft vorig jaar aangegeven dat ze afscheid neemt mede omdat ze ‘te 
veel petten op heeft’ binnen de vereniging en de gewesten. Dit is niet een optimale 
situatie. De overige leden nemen om diverse redenen afscheid. Een aantal personen 
hebben belangstelling getoond voor een bestuursfunctie binnen de afdeling. Helaas 
zijn dit te weinig om het komende seizoen het volledige bestuur van de afdeling te be-
mensen. 
 
Trainingen  
Eind maart 2016 vond de eerste trainersbijeenkomst plaats. Er werd afscheid genomen 
van enkele trainers, waaronder Albert Bakker die deze taak vele jaren met verve heeft 
uitgevoerd. Ervaringen van afgelopen seizoen en verwachtingen t.a.v. het nieuwe sei-
zoen zijn besproken. Een aantal concrete afspraken zijn gemaakt m.b.t. communicatie 
tussen bestuur en trainersgroep, communicatie tussen trainers en leden, potentiële 
groepsindeling, etc. 
 

Een minder goede ontwikkeling was dat de grote uitstroom van trainers na het vorige 
seizoen, onvoldoende aangevuld kon worden. Gelukkig hebben een aantal jonge nieu-
we trainers zich op een positieve manier ontwikkeld en hopen we voor de nabije toe-
komst vast te kunnen houden. Maar niet voor elke groep is een passende trainer ge-
vonden: De wedstrijd- marathonrijders hebben het hele seizoen zonder trainer ge-
traind, wat natuurlijk onacceptabel is. Het probleem om aan goede trainers te komen is 
bij veel verenigingen in het Noorden een probleem. De overige trainingen verliepen 
goed. Trainers zorgden voor een goede training en goede sfeer op Kaakheem. 
 

Daarnaast is dit seizoen voor het eerst 1x per week een training aangeboden op de 
piste in Zwaagwesteinde voor alle piste-wedstrijdrijders. Om de kosten hiervoor te 
drukken, is samenwerking met skeelervereniging IDS gezocht. Deze trainingen zijn 
zeer positief ervaren. En zal zeker doorontwikkeld moeten worden. 

Voorzitter: 
Secretaris: 
Trainingszaken: 
Leden: 

Sjoukje Dijkstra 
Joost van Melle 
Mariet Bakker 
Helen Goudemond 
Wim van Hardeveld 

e-mail: sjoukje.dirkjelle@home.nl 
 
e-mail: marietbakker@hotmail.com 
 
e-mail: wim.yvg@home.nl 
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Door de TC Groningen/Drenthe is eind 2015 het initiatief genomen om een selectie 
inline-skaten te vormen van jeugdige rijders uit de gewesten Groningen en Drenthe. 
Deze selectie bestond uit 7 YVG-ers (pupillen 1 t/m junioren A). Zij bleven, naast de 
centrale training ook 2x per week trainen bij YVG. Er was goed contact tussen de trai-
ners van het Gewest, de club en eventueel I-Skate om trainingsarbeid op elkaar af te 
stemmen. 
 
Wedstrijdresultaten 2016  
Bovenstaande ontwikkelingen hebben zeker bijgedragen tot positieve resultaten op 
nationale en internationale wedstrijden. Het wedstrijdseizoen is nog niet afgerond, 
maar fantastische resultaten die tot nu toe al behaald zijn zijn o.a. de meervoudige Eu-
ropese en Nederlandse titels voor Chris Huizinga, de Nederlandse titel op de marathon 
voor Albert Bakker en het brons voor Kirsten Joustra op het NK. Net als vorig seizoen 
zal een overzicht van de belangrijkste resultaten op het WK, het EK, de NK’s en de 
competities aan het eind van het seizoen op de site van YVG gepubliceerd worden. 
 
Materiaal, kleding en sponsoren 
Een aantal jaren achtereen had de afdeling een reeks sponsoren. Ondanks actieve 
werving is het aantal sponsoren in 2016 gedaald. Een ontwikkeling die hopelijk van 
tijdelijke aard is. Gelukkig kunnen we beschikken over een aantal trouwe sponsoren 
die zich aan de afdeling YVG inline-skaten verbonden hebben. De skeelerpakjes zijn 
dit seizoen door goede afstemming met Sprinter en AV-sport gewijzigd: verbeterde 
pasvorm en kwaliteit. Daarnaast zijn de afspraken over beschikbaarheid aangepast. 
Eind 2016 / begin 2017 zal opnieuw geëvalueerd worden. 
      
Algemene beschouwing 
Het seizoen 2016 is nog niet afgerond, maar was tot nu toe weer een mooi inline-skate 
seizoen met veel gezelligheid en goede wedstrijdresultaten. Om echter een belangrijke 
nieuwe stap te kunnen maken zijn een aantal zaken erg belangrijk (die mogelijk enigs-
zins met elkaar verband houden): 
● De conditie van onze trainingsbaan in Ten Boer was al niet optimaal en gaat 

alleen maar achteruit. Al vele keren zijn er plannen gemaakt voor een nieuwe 
baan, maar helaas waren de pogingen vruchteloos tot nog toe. 

● Onvoldoende aanwas van jeugdleden. 
● Kwalitatief en kwantitatief goed trainerscorps. 
● Nieuwe bestuursleden van de afdeling inline-skaten 
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AFDELING COMMUNICATIE 
afdeling_communicatie@yvg.nl 

 

Redactie Coach  

Bennie Kluiter (voorzitter) 
Wim van Hardeveld 

 
e-mail: wim.yvg@home.nl 

 
e-mail: wim.yvg@gmail.com 

YVG Digitaal  digitaal @yvg.nl 
Wim van Hardeveld 
René Lapoutre 

Kirsten Joustra 
Frans Siero 

Ids Klijnsma 
 

YVG Persclub  persclub@yvg.nl 
Margot Brettschneider 
Hannie Poletiek 

Wim van Hardeveld Bennie Kluiter 

Adelaarskalender  YVG  
Taeke Plas  

Inleiding 
 

De afdeling Communicatie van de IJsvereniging Groningen (YVG) heeft tot taak de 
communicatie tussen bestuur, afdelingen en leden te onderhouden en waar nodig te 
verbeteren. De afdeling Communicatie realiseert deze taak via het clubblad de Coach 
en de digitale snelweg (website, nieuwsbrieven enz). De YVG-persclub is onderdeel 
van de afdeling Communicatie . 
  
De Coach 
 

Ons clubblad De Coach is het afgelopen seizoen vier maal verschenen, en wel op 23 
juni 2015, op 25 augustus 2015, op 15 december 2015 en in  maart 2016. De eerste 
drie clubbladen waren nog op A5 formaat. Het clubblad van maart was op A4 formaat 
en een full-color uitgave. Het clubblad wordt gedrukt door Multa Bedrijven te Assen en 
is financieel ondersteund door enkele  adverteerders. 
Het bestuur heeft gekozen het blad nog twee maal per jaar te laten verschijnen, full-
color, in het voor- en najaar. De informatie tussendoor gebeurt via de YVG-website 
(www.yvg.nl), Facebook, Nieuwsbrief enz..   
  
YVG-digitaal 
 

YVG-digitaal is een groep van 5 leden, binnen de afdeling Communicatie, die onder-
steuning verleent aan afdelingen en commissies die informatie op de website willen 
plaatsen. YVG-digitaal komt regelmatig bijeen om o.a. te werken aan de layout van de 
website. De bezetting bestaat nu uit 4 mensen voornamelijk voor de website; René 
Lapoutre,Frans Siero, Ids Klijnsma en Wim van Hardeveld.  
Voor Facebook en Instagram is Kirsten Joustra YVG-digitaal komen versterken.  
Marck de Greeff heeft YVG verlaten en is ook gestopt met de werkzaamheden voor 
YVG-digitaal.  

JAARVERSLAG AFD. COMMUNICATIE 2015-2016 
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Ook is in de loop van het seizoen de werkwijzen van YVG-digitaal gewijzigd. Er wordt 
meer adhoc aan problemen gewerkt. 
  
YVG-website (www.yvg.nl) 
 

De YVG-website wordt regelmatig aangepast aan de wensen van de gebruiker. Afgelo-
pen seizoen is in de ‘achterliggende structuur’ van de website geheel gewijzigd. Geluk-
kig is dit zonder veel problemen gerealiseerd. 
Het uiterlijk van de site behoefde slechts op enkele punten aangepast.  
  
YVG digitale nieuwsbrief 
 

Het afgelopen seizoen zijn regelmatig YVG-nieuwsbrieven verzonden via e-mail aan de 
leden van YVG. Op het inschrijfformulier kunnen nieuwe leden aangeven of ze de YVG
-nieuwsbrief willen ontvangen. Dit kan door leden zelf worden gewijzigd via de YVG-
website. Naast algemene Nieuwsbrieven, bestemt voor alle leden, worden ook Nieuws-
brieven over een bepaald onderwerp naar een specifieke groep leden verzonden. 
  
YVG-persclub  
 

De YVG-persclub is in het leven geroepen om de prestaties van onze schaatsers en 
Inline skaters onder de aandacht van een breed publiek te krijgen. Daarnaast brengen 
we relevante activiteiten van onze vereniging in het nieuws, vooral via ons clubblad. 
De persclub bestaat uit: 
Hannie Poletiek, Bennie Kluiter, Margot Brettschneider en Wim van Hardeveld. 
Bij de opzet van het nieuwe clubblad verzorgt de Persclub veel artikelen in de Coach. 
De YVG-persclub en is onderdeel geworden van de Coach redactie. Actief door zelf te 
schrijven, door mensen te benaderen voor een artikel, door mensen te interviewen. 


